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BR.0012.6.1.2025 

P R O T O K Ó Ł NR 8/2025 

ze Wspólnego Posiedzenia Komisji stałych Rady Powiatu Międzychodzkiego  

w dniu 4 lutego 2025 roku 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Międzychodzie.  

Obrady rozpoczęto o godz. 15:00.  

Obradom przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wiesław Rybarczyk. 

Obecni – wg listy obecności Komisji (załącznik nr 1 do protokołu).  

W posiedzeniu uczestniczyli: Sekretarz Powiatu Ewa Liśkiewicz, Skarbnik Powiatu Katarzyna Kubicka-

Halasz, Wicestarosta Waldemar Górczyński, Pani Magdalena Dubrowska oraz Pan Tomasz Tomala. 

Tematy posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji z dnia 17.12.2024 r. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu na sesję Rady Powiatu w dniu 06.02.2025 r. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

Ad. 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Przyjęto protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w dniu 17.12.2024 r. 

Ad. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a/ w sprawie zasad trybu przyznawania nagród finansowych osobom wyróżniającym się w 

dziedzinie sportu i kultury- przedstawiła Pani Sekretarz 

Radna Magdalena Jabłońska zwróciła uwagę na to, że na jednej z Sesji mówiono o zwiększeniu puli 

pieniędzy o 5 tys. zł. W ubiegłym roku budżet na ten cel wynosił 16 tys. zł, natomiast w tym roku 

zaplanowano 17 tys. zł. Zapytała, czy możliwe jest możliwość doprecyzowanie tej podwyżki, tak aby 

wzrosła ona o realne 5 tys. zł. 

Pani Magdalena Dubrowska wyjaśniła, że różnica wynika prawdopodobnie z tego, że suma zakładana 

na ubiegły rok była mniejsza, ale zostało wykonane przesunięcie w budżecie. Podkreśliła, że 

zwiększenie środków o 5 tys. zł jest liczone w odniesieniu do pierwotnie zakładanej kwoty z roku 

ubiegłego. 

Radna Daria Bielejewska dopytała, czy podział budżetu na nagrody- 12 tys. zł na sport i 5 tys. zł na 

kulturę- jest stały, czy też istnieje możliwość jego modyfikacji. Dodatkowo zapytała o kryteria, które 

przesądziły o takim rozłożeniu proporcji. 

Wicestarosta wyjaśnił, że taki podział wynika z raportu wniosków składanych w ciągu roku. Zaznaczył, 

że w razie potrzeby istnieje możliwość przesunięcia środków w budżecie między tymi kategoriami. 

Radny Marek Jakóbczyk zapytał w jaki sposób rezerwowane są środki na konkretne nagrody. 

Radna Emilia Matysiak-Żuchowska odpowiedziała, że jest to zależne od kolejności składania wniosków 

i według nich przyznawane są nagrody.  

Z kolei Radny Daniel Kozubowski zwrócił uwagę na to, czy uzyskanie konkretnego miejsca na podium 

powinno być jedynym odniesieniem do przyznawania nagród za szczególne osiągnięcia. Podniósł 

również kwestię przyznawania nagród przyznawania nagród drużynom sportowym, w których występuje 

większa liczba zawodników. Wspomniał o tym, że w przeszłości szczególne osiągnięcia były poruszane 

podczas sesji. 

Radna Magdalena Jabłońska podkreśliła, że jej intencją jest spowodowanie, aby nagrody były bardziej 

elitarne poprzez ograniczenie liczby osób uprawnionych do ich otrzymania. Zaproponowała również 
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powołanie niezależnej komisji, która analizowałaby składane wnioski i podejmowała decyzje w sprawie 

przyznawania nagród. 

Podczas otwartej dyskusji Radni zgodnie uznali, że obecne zasady przyznawania nagród nie 

odzwierciedlają w pełni rzeczywistych osiągnięć w dziedzinie sportu i kultury. Zaznaczyli konieczność 

ponownego przeanalizowania obowiązujących kryteriów, ponieważ stanowią one podstawę 

funkcjonowania regulaminu oraz procesu przyznawania nagród.  

Głosowano: głosów „za” – 0, głosów „przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 10. 

b/ zmieniająca Uchwałę XXXVI/218/2017 Rady Powiatu Międzychodzkiego z dnia 19 października 

2017 r. w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów szkół i 

placówek prowadzonych przez Powiat Międzychodzki- przedstawił Dyrektor PCUW 

Radny Bartosz Cemborowski dodał, że inicjatywa dotycząca zwiększenia dolnej i górnej granicy 

zapomóg dla nauczycieli wynika z rosnących potrzeb środowiska oświatowego. Zaznaczył, że kwoty 

ustalone w 2017 roku nie są już adekwatne do obecnej sytuacji. 

Radny Daniel Kozubowski zapytał o to jak duże jest zainteresowanie tego rodzaju wsparciem. 

Dyrektor PCUW poinformował, że rocznie składanych jest kilkadziesiąt wniosków. 

Radny Daniel Kozubowski zawnioskował o to, aby zamiast sztywnych kwot minimalnych i 

maksymalnych, określić je procentowo w odniesieniu do aktualnego minimalnego wynagrodzenia. 

Dyrektor PCUW zasugerował, aby bazą do tych obliczeń było najniższe wynagrodzenie nauczycielskie, 

a nie ogólnie minimalne wynagrodzenie. Zwrócił uwagę na to, że jeśli wypłacana kwota będzie obliczana 

procentowo, to będzie się ona zmieniać wraz ze zmianami wysokości wynagrodzeń. Dyrektor 

zadeklarował przygotowanie stosownych wyliczeń. 

Więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

c/ w sprawie przekazania do realizacji Powiatowi Międzyrzeckiemu niektórych zadań Powiatu 

Międzyrzeckiemu niektórych zadań Powiatu Międzychodzkiego w zakresie pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej- przedstawił Dyrektor PCUW 

Radna Daria Bielejewska zapytała, czy planowane jest zwiększenie liczby pracowników placówki. 

Dyrektor PCUW wyjaśnił, że obecnie pracownicy poradni psychologiczno-pedagogicznej pracują w 

wymiarze 20 godzin tygodniowo. Dlatego, zanim zostanie podjęta decyzja o zwiększeniu zatrudnienia, 

pierwszym krokiem będzie rozszerzenie etatów do pełnego wymiaru czasu pracy. Ewentualne 

zwiększenie zatrudnienia będzie dopiero kolejnym krokiem. 

Więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projektu uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

d/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025 

Radny Daniel Kozubowski zwrócił się do Dyrektora PCUW z prośbą o wyjaśnienie, na czym polega 

projekt licealny oraz jaka kwota zostanie na niego przeznaczona. 

Pani Skarbnik poinformowała, że budżet projektu wynosi 14 944 zł. 

Dyrektor PCUW wyjaśnił, że inicjatywa obejmuje zakup oprogramowania i sprzętu na potrzeby pracowni 

ekologicznej. Dodatkowo w ramach projektu planowane jest prowadzenie badań dotyczących czystości 

powietrza.  

Więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
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e/ w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu na 2025 rok- przedstawił Przewodniczący 

Komisji 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

f/ w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu na 2025 rok- przedstawił 

Radny Daniel Kozubowski 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

g/ w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu  na 2025 rok 

Radna Emilia Matysiak-Żuchowska zaproponowała organizację comiesięcznych wizyt w placówkach 

szkolno-wychowawczych na terenie powiatu międzychodzkiego w ramach wspólnych posiedzeń 

Komisji. Radna poprosiła również pozostałych uczestników posiedzenia o wyrażenie opinii na ten 

temat. 

Radni pozytywnie odnieśli się do przedstawionej propozycji, deklarując chęć jej realizacji. 

Radna Magdalena Jabłońska ponownie zwróciła uwagę na potrzebę przeanalizowania regulaminu, 

sugerując jego rozbudowanie lub wprowadzenie zmian w zapisach. W tym celu radni spotkają się na 

dodatkowym posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, … 

Plan pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego zostanie 

przedstawiony przez jej Przewodniczącego na najbliższej Sesji Rady Powiatu Międzychodzkiego, 

która odbędzie się 6 lutego 2025 r. 

Więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

h/ zmieniająca Uchwałę nr IV/32/2024 Rady Powiatu Międzychodzkiego z dnia 18 lipca 2024 r. w 

sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu do określania poleceń wyjazdu 

służbowego Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

O godzinie 16:48 posiedzenie opuścił Radny Marek Jakóbczyk. 

Od tego momentu obradowano w składzie 9 Radnych. 

i/ zmieniająca Uchwałę nr I/6/2024 Rady Powiatu Międzychodzkiego z dnia 07 maja 2024 r. w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej  

oraz  

j/ zmieniająca Uchwałę nr II/10/2024 Rady Powiatu Międzychodzkiego z dnia 23 maja 2024 r. w 

sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Powiatu. 

Radny Daniel Kozubowski zaproponował dołączenie Radnego Andrzeja Szulca do składu Komisji 

Rewizyjnej jako jej członka.  

Radny Andrzej Szulc wyraził zgodę na pełnienie funkcji członka Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Daniel Kozubowski zwrócił się z wnioskiem o przygotowanie dodatkowej uchwały, ponieważ 

zamierza zrezygnować z funkcji Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W zamian 

zaproponował objęcie funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Na stanowisko Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponowano Radną Darię 
Bielejewską. 

Radna Daria Bielejewska wyraziła zgodę na pełnienie funkcji Przewodniczącej Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
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  Więcej uwag do przedstawionych projektów uchwał nie wniesiono. 

  Projekty uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

k/ w sprawie zgłoszenia kandydata Rady Powiatu Międzychodzkiego do składu Powiatowej 

Rady Rynku Pracy 

Radny Bartosz Cemborowski zgłosił Starostę Rafała Litke jako kandydata do składu Powiatowej Rady 

Rynku Pracy, zaznaczając, że Starosta wcześniej wyraził na to zgodę. 

Radny Daniel Kozubowski zaproponował kandydaturę Radnej Darii Bielejewskiej, która również 

wyraziła zgodę na udział w Radzie.  

  Więcej kandydatur nie zgłoszono. Wybór kandydata nastąpi na czwartkowej sesji. 

l/ w sprawie rozpatrzenia skargi na Zarząd Powiatu Międzychodzkiego 

Radny Daniel Kozubowski wyjaśnił, że skarga, która wpłynęła została przekazana do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. W ramach jej rozpatrywania Komisja przeprowadziła obrady i przygotowała 

stosowną propozycję rozstrzygnięcia. Zgodnie ze statutem propozycja rozstrzygnięcia została 

przedłożona Radzie. 

  Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

m/ Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr II/8/2024 Rady Powiatu Międzychodzkiego z dnia 23 maja 

2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- dodatkowy projekt  

Sekretarz wyjaśniła, że w związku ze złożoną deklaracją członkostwa przez radną Dominikę Marciniak, 

konieczne jest wywołanie przedmiotowej uchwały. Jednocześnie zostanie wprowadzona zmiana na 

stanowisku Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zgodnie z dzisiejszymi ustaleniami.  

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ad. 3. Wolne głosy i wnioski 

Przewodniczący Komisji przekazał informację o zaproszeniu do MMM_FORT VII w Poznaniu na 

obchody 80. rocznicy zamordowania m.in. przedstawicieli samorządu Międzychodu i powiatu 

międzychodzkiego.  

Czterech radnych zadeklarowało chęć wzięcia udziału w wydarzeniu. 

Następnie Pani Sekretarz poinformowała o planowanych warsztatach strategicznych, które odbędą się  

w sali sesyjnej 11 lutego w godzinach 11:30-14:30. Poprosiła radnych o zadeklarowanie udziału w 

warsztatach do czwartku. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Powiatu poinformował radnych o nadchodzącym spotkaniu 

noworocznym. 

 

Obrady zakończono o godz. 17:07. 

 

 

 

Protokołowała                                                                                             Przewodniczący obrad 

Julia Szoffer                                                                                      Wiceprzewodniczący Rady Powiatu    

                        Wiesław Rybarczyk 


